
Werkgroep 11 Ventilatie en Covid
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Verslag vorige keer

Het verslag van wg 10 is pas vlak voor het overleg verstuurd. Wie nog opmerkingen heeft kan deze ook

later nog via de mail doorgeven, reply all.

EEE heeft een aantal opmerkingen:
-Nav het punt over luchtreinigers: TUE heeft een onderzoek uitgevoerd naar luchtreinigers in een

sportschool. Vandaag komt het aan de orde in 1Vandaag. RIVM is om een reactie gevraagd. Uit het

onderzoek volgt dat met een combinatie van ventilatie volgens de richtlijnen en luchtreinigers aerosolen

‘voldoende’ verwijderd worden (90% oid). Hierbij wordt echter niet gekeken naar het infectierisico,

virusload e.d. En ook niet naar de andere manieren van verspreiding van het virus.

Onderzoek naar effect op het infectierisico zou nog moeten gebeuren.

-Wanneer RIVM in de voorlichting aangeeft dat luchtreinigers geen alternatief zijn voor ventilatie, dan

wordt vooral gedoeld op het feit dat de regelgeving voor ventilatie ook nog geldt. Ventilatie zorgt ook

voor verwijdering van ongezonde gassen e.d. dus heeft een breder effect dan een luchtreiniger.
Het Bouwbesluit staat soms gelijkwaardige oplossingen toe. De aanvrager moet dan wel zelf aangeven

waarom een oplossing gelijkwaardig is. Het is voor zover bekend nog nooit voorgekomen dat een

luchtreiniger als gelijkwaardige oplossing werd voorgesteld voor ventilatie.

BE tet iets over de fieldlabs: Deze gaan vooral over observeren van gedrag, tijdens reizen,

reserveren, ticket kopen, evenement zelf. De deelnemers krijgen vooraf een pcr test die negatief moet

zijn. Deze gegevens worden gebruikt in modelleringsstudie door TU Delft naar besmettingsrisico. Het

gaat dan om het risico door direct contact, druppels en aerogene transmissie. 4 typen bijeenkomsten:
binnen geplaceerd, binnen los (popconcert), buiten geplaceerd sport, festival.

VWS doet nader onderzoek naar ‘testen voor toegang’.

-over de luchtvochtigheid is een vervolggesprek geweest. TUDelft maakt een onderzoeksvoorstel.

Recente vriesperiode heeft voor zover te zien geen groter aantal besmettingen opgeleverd.

Wvttk

-GGD verwijst voor wat betreft stemlokalen naar de reeds beschikbare informatie, zoals de brochure van

het Rijk. Stelt zelf geen nadere richtlijnen op.

-Suvis kent al 668 aanvragen voor g4 min. totaal. 36,5 min. is toegekend. Probleem blijft cofinanciering.

-IBO onderwijshuisvesting waar ventilatie ook in voorkomt wordt ws. april afgerond.
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is de laatste tijd druk geweest met de publieksfunctie van de Belastingdienst, i.v.m. hulp bij

aangifte. Als het gaat om de toekomst is i.s.m. UBR geconstateerd dater wel werk aan de winkel isin de

rijkspanden. Er moet een inhaalslag gemaakt worden. Vooral de combinatie van voldoende ventilatie en

comforteisen levert knelpunten op. De laatste tijd is voorrang gegeven aan voldoen aan ventilatie-eisen,
maar dat heeft oncomfortabele werkplekken opgeleverd.

Afspraak volgende keer

We slaan een keeroveri.v.m. afwezigheid Bad Volgende keer is 1 april 14.30-15.30 uur.

Blijf tussentijds vooral informatie delen!
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